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Regijske organizacije 
Sindikata kovinske in elektroindustrije Slovenije 
Za Ljubljano in okolico, 
Ki je ena od 14 regijskih organizacij, ki so del našega najmočnejšega panožnega  
SINDIKATA KOVINSKE IN ELEKTROINDUSTRIJE SLOVENIJE 
Je tudi pomemben del najmočnejše sindikalne centrale v Sloveniji, naše 
ZVEZE SVOBODNIH SINDIKATOV SLOVENIJE. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
Delavski razred kot sloj seveda ni izginil, kot družbena skupina obstaja, vendar 
pa je bolj nemočen in siromašnejši kot kdaj koli prej. 

VIR: Dokumentarni film režiserke Maje Weiss z naslovom Kam je izginil delavski razred? 
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SINDIKAT KOVINSKE IN ELEKTROINDUSTRIJE 
SLOVENIJE  SKEI 

REGIJSKA ORGANIZACIJA LJUBLJANE IN OKOLICE 
 

O s e b n a  i z k a z n i c a  
Uradni naziv:  Regijska organizacija SKEI Ljubljane in okolice 
Sedež:  Dalmatinova 4, Ljubljana 
Skrajšano ime:  ReO SKEI Ljubljane in okolice 
Matična številka:  5892708000 
Davčna številka:  82164878 
Poslovni račun:  61000-3010100079 odprt pri DH d.d. Ljubljana 
Članarinski račun  01000-0006100025  Sklicevalna številka  – 30101030 

Telefoni in elektronska pošta: 
 

skeilj@sindikat-zsss.si  najnovejši elektronski naslov naše pisarne 
zlatko.herncic@sindikat-zsss.si  � 3000 915�031-359 662 
darja.arsic@sindikat-zsss.si   � 3000 913�031-359 661 

Telefaks:  01 43 41 210 
SPLETNA STRAN SKEI SLOVENIJE  http://skei.si/  
Facebook:  http://sl-si.facebook.com/ Regijska SKEI Ljubljane 
 
Regijska organizacija teritorialno 
obsega naslednje upravne enote:  

Ljubljana, Domžale, Ig, Kamnik, Kočevje, Šmarno - Litija, Logatec, 
Ribnica in Vrhnika 

 
V našo regijo so vključene podružnice iz podjetij osrednjeslovenske regije, ki zaposlujejo skupaj 
približno 6000 delavk in delavcev.  
Sindikalna organiziranost postaja svojevrstna značilnost boljših podjetij, z lastniki, ki verjamejo, da je 
imeti v podjetju organizirane delavce tudi konkurenčna prednost! 
Pripadnost podjetju namreč ni naprodaj, svoje srce lahko zaposleni podarimo le prostovoljno! 
 

P o d j e t j a  z  o r g a n i z i r a n i m i  p o d r u ž n i c a m i  s i n d i k a t a  v  l e t u  2 0 1 0  
 

1 HELLA LUX, Ljubljana Letališka c. 17, 1000 Ljubljana Več kot  200 članov 
 

2 LITOSTROJ POWER, Ljubljana Litostrojska c. 50, 1000 Ljubljana 

3 DINOS, Ljubljana Šlandrova ul. 6, 1000 Ljubljana 

4 GORENJE TIKI, Ljubljana * Magistrova ul. 1, 1000 Ljubljana 

5 LITOSTROJ JEKLO, Ljubljana Litostrojska c. 44, 1000 Ljubljana 

6 DANFOSS TRATA, Ljubljana Ulica Jožeta Jame 16, 1210 Ljubljana Šentvid 

7 OO SKEI – skupina samoplačnikov Dalmatinova ul. 4,1000 Ljubljana 

od 100 do 200 članov 

 

8 CIMOS TITAN LIVARNA, Kamnik Kovinarska c. 28, 1241 Kamnik 

9 MAGNETI, Ljubljana Stegne 37 

10 TITAN, Kamnik Kovinarska c. 28, 1241 Kamnik 

11 HERZ, Šmartno pri Litiji Grmaška c. 3, 1275 Šmartno pri Litiji 

12 ISKRA SISTEMI, Ljubljana Stegne 21, 1000 Ljubljana 

13 LAJOVIC TUBA, Ljubljana Verovškova ul. 66, 1000 Ljubljana 

14 FOTONA, Ljubljana Stegne 7, 1000 Ljubljana 

15 KOLEKTOR MAGMA, Ljubljana Stegne 29, 1000 Ljubljana 

16 VEGA, Ljubljana Cesta 24. junija 23, 1231 Ljubljana Črnuče 

nad 50 do 100 članov 

 

17 LITOSTROJ LIP, Ljubljana Litostrojska c. 40, 1000 Ljubljana 

18 KIG, Ig Zagorica 18, 1292 Ig 

19 AS, Domžale Ljubljanska c. 1, 1230 Domžale 

20 TURBOINSTITUT, Ljubljana Rovšnikova ul. 7, 1210 Ljubljana Šentvid 

21 IMP PUMPS, Ig Zagorica 18, 1292 Ig 

nad 30 do 50 članov 
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22 FIPIS, Ribnica Opekarska c. 45, 1310 Ribnica 

23 ISKRA TELA, Ljubljana Cesta dveh cesarjev 403, 1000 Ljubljana 

24 SATURNUS VOGEL&NOOT, Ljubljana Agrokombinatska c. 61, 1000 Ljubljana 
 

25 ETRA 33, Ljubljana Šlandrova ul. 10, 1000 Ljubljana 

26 METREL, Horjul Ljubljanska c. 77, 1354 Horjul 

27 IMP TEN-TELEKOM, Ljubljana Vojkova c. 58, 1000 Ljubljana 

28 ZARJA ELEKTRONIKA, Kamnik Polčeva pot 1, 1241 Kamnik 

29 GEOSTROJ, Ljubljana Dimičeva ul. 16, 1000 Ljubljana 

30 ISKRA VARJENJE, Ljubljana Stegne 21 C, 1000 Ljubljana 

od 20 do 30 članov 

 

31 TEVIS - Agencija za kadre, Ljubljana Kotnikova ul. 28, 1000 Ljubljana 

32 AUTOCON, Cerknica - PE Vrhnika Sinja Gorica 106, 1360 Vrhnika 

33 METREL MEHANIKA, Horjul Ljubljanska c. 80, 1354 Horjul 

34 SUROVINA MARIBOR, Ljubljana Cesta dveh cesarjev 370, 1000 Ljubljana 

35 ATRIK, Ljubljana Litijska c. 261, 1000 Ljubljana 

36 SEKRETARIAT SKEI SLO, Ljubljana Dalmatinova ul. 4,1000 Ljubljana 

37 ZARJA KOVIS, Kamnik Molkova pot 5, 1241 Kamnik 

38 TIBA ELECTRIC, Ljubljana Bravničarjeva ul. 20,1000 Ljubljana 

39 VARNOST GASILSKI SERVIS, Ljubljana Koprska ul. 96, 1000 Ljubljana 

40 COP, Kamnik Ljubljanska c. 45, 1241 Kamnik 

41 DETEL STROJEGRADNJA, Logatec Tovarniška c. 36, 1370 Logatec 

42 TOSIN, Ljubljana Letališka c. 33, 1000 Ljubljana 

od 3 do 20 članov 

 

43 30101081 
* UNITECH, Ljubljana (* Podružnica na zahtevo REO SKEI za Gorenjsko in po posredovanju predsednice SKEI 
Slovenije pripojena k matični podružnici v Škofji Loki.) 

  

 
V regijo je torej trenutno vključenih nekaj več kot 30 podružnic s preko 20 člani in še 12 manjših. 

 

Č l a n i  i z v r š n e g a  o d b o r a  R e O  S K E I  L j u b l j a n e  i n  o k o l i c e  v  l e t u  2 0 1 0  s o  
b i l i :  
 
Leon DUJMOVIČ - Predsednik ReO zaposlen v Saturnus - Vogel&Noot d.d. Vladimir OBROVNIK – član IO Gorenje Tiki  

Del leta - odstop 
Vlado HAJDINJAK – podpredsednik ReO 

Saturnus Hella d.o.o. Slovenija 
Rajko JANKOVIĆ – član IO MAGNETI, d.d. 

Borivoj ZEILHOFER – član IO CIMOS TITAN, d.d. Zvone HIŽAR - član IO ISKRA SISTEMI, d.d. 
Andrej MIHELIČ – član IO LITOSTROJ Jeklo, d.o.o.  delno -  upokojitev Vincencij Jakopič– član IO  Litostroj Power d.o.o. 
Rajko PRIMC – član IO prej IMP PUMPS, d.d., upokojenec Božo ZEKO - član IO DINOS, d.o.o. 
Vera TRBOJEVIČ – članica IO  TITAN, d.d.  

Š p o r t n a  k o m i s i j a :  
 
Goran JOZIČ  - predsednik športne komisije Litostroj Power d.o.o.  
Danijel CAFUTA Saturnus Hella d.o.o. Slovenija Gregor KOLENC Litostroj Power d.o.o. 
Božo ZEKO  DINOS, d.o.o. Andrej MIHELIČ  LITOSTROJ Jeklo, d.o.o. 

N a d z o r n i  o d b o r  R e g i j s k e  o r g a n i z a c i j e  S K E I  L j u b l j a n e  i n  o k o l i c e  
 
Rajko Primc upokojen v letu 2010 predsednik NO  
Brane BOROVIČ-član Leopold ROZINA - član  
Stalna komisija, ki skrbi za športna tekmovanja v regiji pa je sestavljena iz naslednjih članov; Leon DUJMOVIČ, Vlado HAJDINJAK, 
Zlatko HERNČIČ in Goran JOZIĆ. 

R e g i j s k i  o d b o r  

 je najvišji organ Regijske organizacije SKEI Ljubljane in okolice. Sestavljen je iz večine predstavnikov 
podružnic, le ti pa so predsednice in predsedniki sindikalnih podružnic v regiji. Sestaja se praviloma 
vsake tri mesece v tekočem letu, oziroma najmanj 2 krat letno, kot je zapisano v Pravilih o 
organiziranju in delovanju Regijske organizacije SKEI Ljubljane in okolice. 
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N a m e s t o  u v o d a   
Lansko poročilo sem začel s črnogledim pogledom v preteklost in ne preveč upanja za leto 2010, ki je 
bilo pred nami. Ko bi le lahko vedel, da bo leto 2010 ostalo v spominu mnogih delavcev, kot eno 
najbolj črnih let zanje in za slovensko gospodarstvo. Še posebej to velja za slovensko industrijo, ki so 
se jo v letih debelih krav, večinoma polastili slabi lastniki. Le ti so krizo začutili kot novo priložnost za 
plenjenje tovarn. Tako je slovenskemu narodu ostal še bolj grenak priokus v ustih. In to zato, ker se 
dobro spominjamo zaupanja v to državo v letih po osamosvojitvi… Takrat smo verjeli, da bomo kljub 
visokim tveganjem ob negotovi osamosvojitvi majhnega naroda, samostojni živeli lepše in boljše 
življenje kot v Jugoslaviji. Smo se pač znova ušteli, ker smo  preveč  pozitivnih pričakovanj namenili 
izvoljenim predstavnikom ljudstva. Le ti so se zadnja leta predvsem ukvarjali z iskanjem poti, do 
lastnega bogatenja in s tem kratenja skupne blaginje. Zdaj vemo, da smo večinoma ušteli v naših 
pričakovanjih, kriza je razgalila mnoge v sistem vgrajene vzvode, ki v urejenem svetu pravnih norm 
veljajo za motnjo, pri nas so očitno del skrbno načrtovanega sistema, ki spretnim posameznikom 
omogoča vladanje in legitimno pot plenjenja »narodnih bogastev« Slovenije. Kot je dejal svetovalec 
ZSSS Goran Lukič na tiskovni konferenci »GLEDE ODGOVORNOSTI NADZORNIH INŠTITUCIJ PRI 
TAJKUNSKIOH PREVZEMIH SLOVENSKIH PODJETIJ« z dne 31. januarja 2011, »da je odgovornost 
slovenskih nadzornih regulatorjev finančnih trgov ključna. Še več, ne le da so zatajili, v letu 2007  je 
denimo Banka Slovenije dala zeleno luč kar 197 managerskim prevzemom podjetij oz. je 
dodelila/dovolila/odobrila bančne garancije zanje.« (višina garancij je bila v višini 1.700 milijonov 
Evrov.)   
Še več, tri glavne svetovne bonitetne agencije, ki jih slovenska vlada tako rada omenja in grozi z njimi 
(tudi prejšnje vlade, da ne bo pomote), so bili glavni krivci za svetovno recesijo. To izhaja tudi iz 600 
strani dolgega mednarodnega poročila ameriškega regulatorja finančnih trgov objavljenega januarja 
2011. Vir: Financial crisis enquiry report. 
»Tri glavne bonitetne agencije so bili glavni vzpodbujevalci finančnega zloma. Kriza takšnega obsega ne 
more biti delo nekaj slabih igralcev, "navaja poročilo, in nadalje opozarja, da" bi bila največja tragedija, 
če bi mirno sprejeli trditev, da ni nihče videl prihajajoče krize in da ni bilo možno nič storiti! Če 
sprejemamo tako povsem napačno razumevanje tega, kar se nam je zgodilo,  se nam bo kriza zgodila 
ponovno! 
http://www.rtvslo.si/kultura/film/so-delavci-res-suznji-lastne-drzave/241941  
Odziv predsednika vlade Boruta Pahorja na dogajanja na slovenskih finančnih trgih, ko so mediji 
pozvali predsednika vlade, da komentira poziv direktorja agencije za trg vrednostnih papirjev 
Damjana Žuglja, ki je pozval guvernerja Narodne banke Slovenije g. Kranjca k odstopu, je ta dejal: 
»Tukaj gre za zelo senzibilne stvari, ki lahko vplivajo tudi na pogled bonitetnih hiš na naš denarni 
trg« Naša oblast je očitno popolnoma zaslepljena z interesno zlobiranimi/napačnimi/zgrešenimi 
kazalci finančnega trga. 
 
Leto je torej zaznamoval strah,  strah pred izgubo dela, pred izgubo stvari, ki nam ohranja 
samospoštovanje in ugled v družbi.  Vendar upanje narašča, saj se svet in z njim Slovenija vse bolj 
zavedata dejstva, da je svet zadnjih 25 let postal plen plenilskega in uničevalnega kapitalizma, ki je 
orodje peščice nepredstavljivo bogatih posameznikov…To zavedanje pa še povečuje odgovornost in 
pomen nas sindikatov, da družbo spreminjamo na bolje! 

D o k a z i  i n  d e j s t v a  
Podjetniki, bančniki in direktorji so si v letu borznega in gospodarskega kolapsa razdelili rekordno vsoto 
nagrad, odpravnin in bonusov v višini 18,5 milijard dolarjev. Še več, ko je bančna elita poskrbela zase, na 
račun ameriškega pa tudi iraškega in še katerega državljana, torek ko so prišli na »raport« k svojemu 
šefu »ameriškemu kongresu«, »največji direktorji, pa tudi lastniki kapitala po nepovratno finančno 
pomoč zase in za svoja megalomanska podjetja, so tja prileteli v nespodobno dragih reaktivcih. Klub 
govorjenju, da bodo ogulili debele mačke, da se bodo postavili za malega človeka, da ne bodo reševali 
borze in bankirjev, so postale to le še bolj prazne besede. (konec navedka,) 
Vir:  Naomi Klein -  »Doktrina šoka« (The Shock Doctrine) 
 
Velike količine denarja, ki ga naša vlada pobere z davki, gredo prav tako neposredno v roke lastnikov 
velikih podjetij, ki so bila nekoč v državni lasti. Torej v roke tistih, ki so s slabim gospodarjenjem in 
predvsem z nespametnim najemanjem kreditov »obuli prevelike čevlje«, in so oškodovali slovensko 
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industrijo huje, kot je to storil najhujši okupator. Nepredstavljivi zneski so potonili v nenasitnih žepih 
teh ljudi. Naj bo to jasno vsem, saj je bilo lani tudi eno največjih in najboljših slovenskih podjetij, 
GORENJE iz Velenja, tudi eden največjih prejemnikov državnih subvencij. In to v obeh, tako v 
»Pahorjevi« shemi subvencioniranja skrajšanega delovnega časa, kot v »Svetlikovi« shemi 
»usposabljanja delavcev«. Potem pa so ne da bi trenili z očmi, z molčečim blagoslovom države 
Slovenije zaprli tovarno v Ljubljani, ker bojda ni bila rentabilna ali karkoli že. Paradoks za nas 
Ljubljančane je vsaj v tem, da smo pri polni zavesti očitno s skupnimi močmi plačali zaprtje 321 
delovnih mest na Magistrovi ulici v Ljubljani. Prav zato smo v opomin takemu ravnanju brezčutnih 
struktur, z delavci poslanimi na dopust, organizirali pogrebno slovesnost podjetju TIKI. Upali smo, da 
bomo vzbudili slabo vest, NACIONALNI INTERES ali morda obžalovanje za nas zgrešenih poslovnih 
potez. Sindikati v Ameriki so že leta nazaj doživljali podobne zgodbe »izvoza« delovnih mest v kraje s 
poceni delovno silo. So pa to vsaj skušali preprečiti s stavkami, mi še tega nismo zmogli.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zakaj govorim o vsem tem na TEM MESTU? Prav zato, ker je morda ta čas v Sloveniji sindikat še ena 
od zadnjih organizacij civilne družbe, ki zaenkrat še ima mobilizacijsko moč in številčno članstvo, ki 
lahko pomaga premakniti in udejanjiti pozitivne spremembe v družbi. (tudi ustaviti ali vsaj nastopiti 
proti selitvi delovnih mest) 
Ponudimo lahko odločen upor proti nižanju industrijskih standardov, odpor proti resnim nameram 
nižanja pravic iz male delavske ustave (ZDR), kar pomeni, da dvignemo svoj glas ne le proti nižanju 
zdravstvenih in ekoloških standardov, pač pa tudi proti poskusom ukinjanja velike večine danes 
samoumevnih državljanskih pravic in svoboščin, vrstni red ni tako pomemben.  

Zlomiti je potrebno kapitalizem!.  (saj tak kot je danes, očitno škoduje človeštvu) 

POV ZE TEK  KL JU ČN IH D OG ODK OV,  K I SO V LE TU  201 0 
ZA ZN AM OVAL I N AŠO R EGIJO  
 
Naša organizacija, Sindikat kovinske in elektroindustrije Slovenije – s kratico SKEI, je 9. februarja 
2010 praznoval svojo 20. obletnico delovanja. Ustanovljen je bil v Velenju v letu 1990. Več informacij 
o nas je tudi na spletni strani http://www.skei.si , bomo pa že od pričetka leta 2010 še bolj aktivno 
delovali na prenosu informacij neposredno do vas članov! Po številu članov in znanju smo največji 
sindikat dejavnosti, v katerem se združujemo člani kovinske industrije, elektroindustrije ter 
kovinskih materialov in livarn. Skupaj z vami, delavke in delavci, ki delate na različnih delovnih 
področjih, ste različnih starosti in življenjskih izkušenj, smo doživeli burne pa tudi bolj umirjene čase, 
ko smo si z tudi veseljem podali roko in si zaželeli sreče in uspeha v medsebojnem sodelovanju. 

S K E I  v  T C G  U N I T E C H  –  k o n e c  s o d e l o v a n j a  z  n a š o  r e g i j o  
V mesecu februarju smo se še intenzivno ukvarjali s problemi v podružnici SKEI TCG UNITECH z 
Litostrojske v Ljubljani. Potem je prišel hladen tuš in je bilo vse naše vloženo delo zaman. 
Predsednica ljubljanske enote Slavka mi je še javila, da se je po zadnjem dogodku izpisalo iz sindikata 
26 članov in dodala zahvalo za vse dobro, kar naj bi naša pisarna doprinesla skupnemu boju in boju 
za delavske pravice v podjetju. Včasih se mi zdi, da v mehanskem preštevanju števila kartic in članov 
pozabljamo, da so za številkami v resnici ljudje… 

 

»Outsorcing« je postal nova slovenska 
beseda. Gorenjev slogan »POLKA« 
(Poštenost, Odprtost, Lojalnost, Kreativnost 
in Ambicioznost) so bolj kot psovko na 
lastni koži občutili delavci podjetja TIKI, ki 
se mu je nekoč ob ustanovitvi v letu 1962 
reklo  

Tehnični Inštitut Kovinarske Industrije…. 
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L I T O S T R O J  U L I T K I  -   L I T O S T R O J  J E K L O  –  A n d r e j  M i h e l i č  
V februarju se je poslovil naš dolgoletni član izvršnega odbora in dolgoletni predsednik SKEI 
LITOSTROJ JEKLO Andrej Mihelič. Za slovo je, kot se spodobi za predanega sindikalnega aktivista 
organiziral nadomestne volitve, kjer je predal štafeto Vaskrsiji Bobarju.  
»S 01.03.2010 mi prenehajo vse funkcije v IO SKEI LITOSTROJ JEKLO!, mi je še sporočil po elektronski 
pošti. Računalnik zna namreč zares uporabljati!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Saj ni veliko besed, ki lahko 
izrazijo zahvalo človeku, za 
njegov prispevek drugim, ena od 
njih je Hvala! Zato le preprost 
hvala ti Andrej za vse! Veliko si 
prispeval tako  k pravicam tvojih 
članov v podjetju, kot širše. 
Nobena športna prireditev ni šla 
brez tvojih pridnih rok! Uživaj 
svojo zasluženo penzijo! 
 

Verjetno tudi kot 
posledico odločitve na 
drugih nivojih sindikalne 
organiziranosti, sem 
kasneje prejel paket 
članskih izkaznic in 
izstopnih izjav…Član s 
tem dejanjem najbolj 
glasno izrazi svoje 
nezadovoljstvo… 
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A T R I K  d r u ž b a  z a  p r o i z v o d n j o  k o m u n a l n e  o p r e m e  –  s e l i t e v  v  S r b i j o  
Obvestilo o reorganizaciji izvajanju ukrepov o razreševanju presežnih delavcev. Podjetje smo s 
povratno pošto poslali pravno mnenje/obvestilo o njegovih obveznostih na tem področju.  
Predlagani organizacijski ukrepi so bili po navedbi vodstva nujni zaradi  velikega upada naročil v 
začetku leta. Po naših informacijah pa je podjetje lep del dejavnosti počasi preselilo v državo Srbijo. 
Posledično se je število zaposlenih in s tem tudi članstvo v sindikatu občutno zmanjšalo. 
 

C I M O S  T i t a n  K a m n i k  -  k r i z a  m u  k a ž e  š e  b o l j  n e p r i j a z e n  o b r a z  
v tem podjetju je bil v enem prvih v Sloveniji sklenjen sporazum s sindikatom SKEI o postopnem 
prehodu plač na minimalno plačo po zakonu. Podjetje se že dlje časa s krizo, zaradi zamujanja plač je 
sindikat že večkrat napovedal stavko, tako tudi v letu 2010. 
Družba CIMOS TITAN d.o.o. od njene ustanovitve posluje z izgubo, razen v letu 2004. Izguba se je 
izrazito povečala v zadnjih letih zaradi stanja v sami dejavnosti in zaradi krize, ki je pričela ravno ob 
prekinitvi pogodbe z večjim kupcem ulitkov. Poslovanje družbe brez pomoči matične družbe CIMOS d.d. 
tako že nekaj let ne bi bilo mogoče in tudi ne more več trajati. Le v kolikor bomo dosegali predvidene 
rezultate v prvih mesecih 2010, bo mogoč nadaljnji obstoj podjetja, je še zapisal direktor Batagelj v 
svojem predlogu za sporazum o postopnem prehodu na minimalno plačo. Najprej je bil sporazum 
sicer zavrnjen, ker delodajalec ni poslal sprejetega sanacijskega programa (z oceno neodvisne 
institucije), s katerim bi dokazoval resno namero in cilje normalizacije poslovanja, ki ne bodo ogrožali 
nadaljnjega obstoja delodajalca, delovnopravne in materialne varnosti zaposlenih, za podajanje 
mnenj in predlogov je pristojna sindikalna podružnica SKEI pri delodajalcu. Komisija meni, da bi bilo 
od SKEI Slovenije neodgovorno dajanje soglasij k tistim predlogom, ki pomenijo posledično zgolj 
dumping na trgu dela in nelojalno konkurenco na področju plač.  V mesecu maju je podjetje obiskala 
tudi predsednica SKEI Lidija Jerkič.  
Upajmo, da bo družbi kljub zaostrovanju vseh vidikov krize uspelo! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

T i t a n  K a m n i k ,  s p r e m e m b a  v  v o d s t v u ,  z a s t o j  v  p o g a j a n j i h  
Sindikat v podjetju je kljub delno nasprotnemu mnenje sekretarja za kolektivne pogodbe in plačni 
sistem podpisal sporazum z upravo o postopnem prehodu na minimalno plačo.  
»Glede na primer TITANA d.d. Kamnik – podpis zadeve »Obvestilo o višini minimalne plače« od 
10.2.2010 svetujem, da ne hitite pri podpisovanju pisnih dogovorov na nivoju podjetij med upravo in 
sindikalno podružnico SKEI, ki bi po 5. točki omenjene tarifne priloge pomenilo odstopanje od 
minimalnih standardov, določenih v tej tarifni prilogi.« Konec navedka v kritičnem dopisu sekretarja 
Ivanoviča. Leto 2010 je minilo brez nadaljevanja pogajanj za novo podjetniško kolektivno pogodbo, 
kjer je sodeloval tudi on. 
 

D I N O S  –  p o č a s i  a  o d l o č n o  i z  k r i z e !  
Dinos je februarja 2010 v Naklem odprl največjo naložbo v svoji zgodovini - 18 milijonov evrov 
vreden predelovalni center odpadne pločevine, letos načrtujejo milijon evrov dobička. Na otvoritev je 
predsednik podružnice Božo Zeko povabil predsednico SKEI Slovenije Lidijo Jerkič. 

Brez krovne družbe CIMOS 
iz Kopra, bi tovarni v 
Kamniku verjetno že pošla 
sapa in bi livarske peči 
ugasnile za vedno… 
 
Na sliki utrinki iz maja 
2010 ob obisku naše 
predsednice Lidije Jerkič 
v podjetju.. 
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»Sreča spremlja hrabre. Z naložbo v Naklem je Dinos postal največje in tehnološko najbolj opremljeno 
podjetje za zbiranje, sortiranje in predelavo sekundarnih surovin v Sloveniji. Lani so se nam prihodki 
zmanjšali za polovico, letos spet rastemo," je povedal predsednik uprave Dinosa Ivan Tkalec. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V i š j a  m i n i m a l n a  p l a č a  o d  1 .  m a r c a  2 0 1 0   

Rezultat demonstracij 28.11.2009 na Prešernovem trgu in delavske stavke SKEI 13. novembra 
2009 je kasneje vznemiril delavce zaradi pojava uravnilovke v spodnjih tarifnih razredih… 
 
»Olajšava 510 € oziroma 258,35 + 251,65 € pripada le zaposlenemu, ki ima na mesečni ravni do 850 € 
dohodka; vendar pa ob predpostavki, da ima oseba samo dohodek iz zaposlitve« Se je glasilo suhoparno 
za marsikoga kruto obvestilo DURS. In še v nadaljevanju; Ob dodatnem upoštevanju regresa, 13 plače, 
katastrskega dohodka, morda tudi avtorske pogodbe, oddajanja nepremičnin, obresti etc… pa lahko 
pomeni, da bo oseba presegla znesek 10.200 € na letni ravni, kar pomeni, da bo morala v primeru preveč 
obračunane olajšave le-to povrniti ob koncu leta« 
Od posameznika je tako odvisno (gre za minimalne razlike) ali bo njegov dohodek presegel 10.200 € 
in v tem primeru izgubil olajšavo! Tako je marsikaterega člana zabolela glava, saj je ravno  
uravnilovka plač, ob enem največjih sindikalnih uspehov po osamosvojitvi Slovenije, skoraj 25% 
dvigu minimalne plače povzročila nemalo skrbi tako sindikalnim aktivistom, kot tudi vodstvom 
podjetij. Prišel je čas za dejansko preskušanje medsebojne delavske solidarnosti.  

 

Na prvomajski proslavi na Rožniku je 
Božo Zeko, odločni predsednik 
sindikata v podjetju, za POP TV 
spregovoril kar nekaj kritičnih besed, 
tudi na račun našega odnosa do 
delavstva in delavskega praznika. 
Kritično je ošvrknil še pozabljeno 
gesto sindikatov do delavstva, saj so 
bili le ti včasih deležni brezplačnega 
prvomajskega golaža. 
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M e d n a r o d n i  p r a z n i k  ž e n s k  j e  b i l  s t a r  1 0 0  l e t  
Dan žena (originalno "Dan delovnih žena") je mednarodni praznik žensk, ki ga v približno 100 
državah praznujejo vsako leto 8. marca. Je dan praznovanja ekonomske, politične in socialne 
enakopravnosti in dosežkov žensk, praznujejo pa ga predvsem v bivših komunističnih in 
socialističnih državah. V začetku se je praznoval 19. marca na pobudo nemške feministke in 
socialistke Clare Zetkin, rojena Eissner (1857-1933). Za enakopravnost žensk se je začela bojevati 
leta 1889, medtem ko je pobudo za dan, posvečen vsem ženskam, dala na Drugi mednarodni 
konferenci socialističnih žensk leta 1910. Prvič so ga praznovali leta 1911 v Avstriji, Nemčiji, Švici 
in na Danskem, takrat še na 19. marec. Tudi v Sloveniji so ga praznovali v Trbovljah. V državah 
sovjetskega bloka se je Dan delovnih žena v komunizmu praznoval 8. marca in je vedno imel velik 
pomen. V zadnjih desetletjih ga tudi socialistke v drugih državah praznujejo 8. in ne več 19. marca. 
 
Mednarodni dan žensk se 8. marca praznuje od leta 1917, saj so se na ta dan začeli protesti v 
Petrogradu (danes St. Petersburg), iz katerih je nastala komunistična Oktobrska revolucija. 
 

 

I M P  P U M P S  j e  z a r a d i  u p o k o j i t v e  z a p u s t i l  R a j k o  P r i m c  a  o s t a l  z  n a m i !  
V letu, ki je minilo z vsem dobrim in slabim, se je vseeno zgodili tudi nekaj dobrih stvari, tudi za 
prihodnost regijske organizacija. V podružnici smo januarja 2010 z njegovo pomočjo izvedli 
nadomestne volitve, predsednik pa je postal Zlatko Konaković, ki mu na tem mestu želim veliko 
uspeha pri delu sindikalnega aktivista! 
Od slabih novic pa je 16. marca 2010 prišla tale; da lastniki IMP PUMPS (bivše IMP Črpalke) selijo del 
proizvodnje iz Iga v Metliko…. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Iskrene čestitke izvoljenim aktivistom! smo 16. marca 2010 iz 
regijske pisarne poslali v podružnico Gorenje TIKI! Še posebej 
Gregorju K., Vladotu P., Mihaelu R., Dušanu G., pa tudi ostalim, ki so 
pomagali pri izvedbi izrednih nadomestnih volitev po odstopu vodstva 

koncem leta 2009, v res negotovih razmerah Gorenja TIKI, ne glede na vse žalostne trenutke, ki nas 
morebiti čakajo.  
(kmalu po odstopu prejšnjega vodstva, se je regijska pisarna morala odzvati aktivno, tako da sem se  
2. decembra 2009 udeležil 1. seje iniciativnega odbora (3. v regiji po velikosti in številu članov) 
sindikalne podružnice Gorenje Tiki v prostorih športnega društva v bližini podjetja. Namen ožjega 

  

Dolgoletni sopotnik sindikalizma iz Šiške in IMP_ja 
Rajko se je sicer upokojil, a ko smo mu obljubili da 
imamo še nekaj dela zanj, se je odločil da nam 
aktivno pomaga. Zdaj je že predsednik 
Nadzornega odbora, skrbi pa tudi organizacijo 
športnih srečanj in člane sindikata brez lasnih 
podružnic. Planira  namreč ustanovitev aktiva 
sindikalnih aktivistov posameznikov. 
  

Gor enj e TIK I  
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sestanka neformalnega iniciativnega odbora in razlog moje udeležbe je bil legitimen in podkrepljen s 
peticijo večine članstva, ki je izrazilo nezaupanje v lasten sindikat.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

O  T i k i j u  s m o  v e r j e t n o  n e k a j  l e t  p r e p o z n o  s p r e g o v o r i l i  n a  r e g i j s k i h  
i n  š e  k a k š n i h  s e s t a n k i h …  
Na 14. redni seji regijskega odbora ReO SKEI Ljubljane in okolice, 23. 3. 2010 smo analizirali stanje v 
naši regiji – ključni trenutni problem - izkazan odločen namen lastnikov v zapiranju podjetja Gorenje 
TIKI 
 

G o r e n j e  T I K I  –  ž a l o s t n a  z g o d b a  n e k e  t o v a r n e  i n  n j e n e g a  s i n d i k a t a  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Temeljna načela sindikalizma pa so ENOTNOST, NEODVISNOST in DEMOKRATIČNE METODE. 
Temu smo zavezani celo s številnimi konvencijami Mednarodne organizacije dela, med drugim nam 
tako reprezentativnost pogojno zagotavlja slovenska USTAVA, ki  v svojem 6. členu taksativno 
našteva pogoje, pod katerimi je naš sindikat lahko reprezentativen!  
Približno tak si verjetno želimo vzoren in uspešen sindikalni aktivizem. Žal stvari po moji oceni niso 
bile take tudi v Tikiju…  Ključno dejstvo je, da je prišlo po »neorganiziranju« splošne opozorilne 
stavke (ta je bila napovedana za 13. november 2009 s strani SKEI Slovenije, do izbruha 

 

Članstvo pričakuje odločnost v boju za 
delovna mesta. Podjetniški sindikat mora 

slediti zavezujočim načelom, ki smo jih 
sprejeli sami.  Statut SKEI že v 2. členu 

med temeljne pristojnosti, namene 
svojega obstoja in cilje šteje organiziranje 

stavke. V 5. členu pa med temeljne 
dolžnosti člana navaja aktivno in 

disciplinirano izvajanje demokratično 
sprejetih odločitev o načinu sindikalnega 
boja, vključno s stavko. Vsem je jasno, da 

se vedno in povsod ne da povsem 
striktno držati vseh teh zavez, se pa s 
takim delom in pristopom počasi ruši 
temeljne principe in načela delovanja 

sindikatov. 
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nezadovoljstva, nato je iniciativna skupina posameznikov nemudoma pričela z zbiranjem podpisov z 
zahtevo po zamenjavi vodstva sindikalne podružnice. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

P o g l e d  s e k r e t a r j a  n a  z a h t e v e  č a s a  i n  p o t r e b n e  s p r e m e m b e  v  
d e l o v a n j u  s i n d i k a l n e g a  g i b a n j a  v  n a š i  r e g i j i  
 

• Današnji čas ni naklonjen nememu opazovanju dogajanja v širši družbi, čeprav pogosto 
slišim izjave; »zakaj pa bi se trudili, saj smo na koncu vsi deležni rezultatov, ki so jih 
»povzročili« drugje.« 

 

• Časi priskledništva neusmiljeno minevajo, brezmejna solidarnost je relikt preteklosti in 
dobro se je/bo soočiti s tem dejstvom.  

 

• Družba bo morala nekatere pozabljene vrednote postaviti in osvojiti na novo. Še posebej, ko 
bomo doživeli (upam da čimprej) prepotrebno pomladitev organizacije. Mladi so zelo 
zahtevni in tudi drugačni od nas! 

 

• Današnji čas niti ni naklonjen pasivnosti! Potrebno se je odzivati aktivno! Spremljati moramo  
dogajanje v podjetju in širše. Seveda če res želimo soodločati o naši usodi! 

 

• Člani sindikata pričakujejo aktivno delovanje tistih posameznikov, ki so dovolj pogumni in 
odgovorni, da so se »dali« izvoliti za predsednika ali sindikalnega zaupnika. (aktivista) 

 

• Po mojih informacijah je bil eden glavnih vzrokov za odstop vodstva, prav ta, da se je le to 
neustrezno odzivalo na (recimo temu) izzive časa.  

 
• Če ste vodja skupine ljudi, kot je denimo sindikat, je nujno potrebno spremljati in se 

primerno in pravočasno odzivati na dogajanje v svojem delovnem okolju.  
 

• Stanje v podjetju se spremeni hitro, zato se je na spremembe potrebno odzivati aktivno.  
 

• Člani sindikata vedno pričakujejo Aktivnost ali bolje proaktivnost praviloma le od 
predsednika! On/ona pa je odgovoren/na, da preostale člane vključi in pozove k dejanjem! 

 

 



Letno poročilo 2010 ReO SKEI LJ in okolica.doc  Stran 12 od 32 

 

• SKEI kot krovna organizacija, prav to pričakuje od ljudi, ki vodijo organizacijo na vseh 
nivojih, tudi v podružnici, če želimo zares vplivati in spremeniti svoj »mali svet« na bolje.  

 

• Molk po podjetjih je sokriv za marsikatero neupravičeno bogatenje ali trpljenje 
posameznika. 

 

• Žal je danes potrebno spreminjati in popravljati tako naše lastne, kot tudi tuje napake iz ne 
tako daljne preteklosti.  

 
• Naš sindikat je brez članov le mrtva črka na papirju, zato je organiziranje članov 

vsakodnevna prva aktivnost. 
 
Ob zaključku ne morem mimo besed naše predsednice Lidije Jerkič, s katerimi se je v zadnjem času 
velikokrat obrnila na najbolj odgovorne člane našega sindikata:  
»Delo v  sindikatu je zahtevno in občutljivo. Zato je pomembno, da imamo trdne temelje in osnove take, 
da vam zagotavljajo možnosti za delo. Žal se nam včasih zatakne tam, kjer je najmanj treba: pri 
dokumentih. Kot veste, sindikalni zaupniki uživate delovno pravno imuniteto, ki pa jo je mogoče 
uveljavljati le, če za njo obstajajo dokumenti. Ker se v praksi dogajajo neljubi primeri, ko so zaradi 
lastnih pomanjkljivosti posledice nepredvidljive, vas prosim, da v svoji podružnici preverite ali imate 
sprejeta Pravila sindikalne podružnice, ali so pravila deponirana na upravni enoti, ……..« konec navedka, 
v katerem je še veliko več … 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A l i  s e  l a h k o  k a j  n a u č i m o  i z  z g o d b e  t e  s i n d i k a l n e  p o d r u ž n i c e ?  
 

1) Stanje ob odstopu vodstva podružnice – analiza osnovnih pogojev za legitimnost delovanja 
sindikata v podjetju;  

 

a) V regijski pisarni kopije Pravil sindikalne podružnice nismo imeli,  
b) prav tako dolgo nismo imeli seznama članov, katerim podjetje odvaja članarino, čeprav je 

delodajalec to dolžan početi po ZDR.  
c) Zapisnik volitev je bil očitno neveljaven, izvršni odbor si je kar sam 2 x podaljšal mandat 
d) O finančnem stanju ni bilo poslanih poročil, razen bilance, tako da je bila poraba brez 

nadzora članov. 
e) Podružnica ni imela nikoli letnih članskih sestankov in pisnih poročil o porabi sredstev za 

člane 

 



Letno poročilo 2010 ReO SKEI LJ in okolica.doc  Stran 13 od 32 

 

2) Dejstva in ugotovljene neskladnosti delovanja podružnice 
 

a) Kot vsaka sindikalna organizacija, ki ji je država priznala status reprezentativnosti na 
področju cele države, smo dolžni delovati skladno s svojim statutom in delovnopravno in 
drugo zakonodajo, ki velja v republiki Sloveniji in evropski uniji.  

b) Za legalno in legitimno delovanje podružnice, ki ima tudi status pravne osebe, pa morajo biti v 
samem podjetju izpolnjeni določeni pogoj.  

c) Prav vsaka sindikalna podružnica je morala v postopku ustanovitve upoštevati pogoje, ki jih 
predpisujeta STATUT sindikata SKEI Slovenije in zakonodaja republike Slovenije.  

d) Sprejeta morajo biti Pravila sindikalne podružnice, ki so deponirana na upravni enoti. 
Skladno z Zakonom o reprezentativnosti sindikatov, Ur. list RS št. 13/93) so si ob ustanovitvi 
pridobili  odločbo o hrambi Pravil sindikata.  

e) Ime sindikalne podružnice ustreza imenu SP, zapisana v pravilih, v žigu, na davčni pravni in 
AJPES-u.  

f) Delodajalcu je bil po volitvah izvedenih skladno s pravili SKEI posredovan notifikacijski 
sklep o poimenski izvolitvi sindikalnih zaupnikov.  

g) Zgornji dokumenti so dejansko nujni za delovanje sindikata v  podjetju. Če res ne želimo, 
da se članu krati njegove pravice, ali da je pravic iz članstva deležen kdorkoli, tudi t.i. 
prisklednik 

h) Prošnje, da vsako spremembo v članstvu redno sporočajo na regijo, pa so postale že 
neuresničena mantra regijske pisarne.  

i) Po izpolnitvi vseh t.i. osnovnih pogojev za delovanje sindikata v podjetju, ko se sklene še 
sporazum z upravo, ko se določi število ur, ki na letnem nivoju pripadajo zaupnikom v 
podjetju za nemoteno delo, se pravo delo lahko šele začne.  

j) Verjetno pa bi bil potreben še kaj poleg teh formalnosti, predvsem veliko volje in 
pripravljenosti za pomoč soljudem. Brez tega se sindikalni junaki prehitro utrudijo!  

 
 

Č e  n a  k r a t k o  p o v z a m e m o  k r o n o l o g i j o  u m i r a n j a  n a š e  t o v a r n e ,  k o t  s o  
z a p i s a l i  o b u p a n i  d e l a v c i  T i k i j a ,  k o t  o p o m i n  i n  s p o m i n  g i b a n j u  
 

• 16. november 2007 mediji objavijo novico, »Gorenje odpira tovarno bojlerjev v Srbiji«… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Vmes se je dogajal bolj ali manj uspešen medijski molk… 
 
• 2. marec 2009, na tiskovni konferenci SKEI Slovenije pod naslovom, »SKEI na območju Ljubljane 

dno krize še čaka«, predstavniki našega sindikata tudi sporočijo javnosti, da je bilo v tem času 
največ odpuščenih prav TIKJU, seveda štejemo tudi prikrite agencijske delavce in tiste za določen 
čas… 
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• 15. september 2009, se pojavi članek z naslovom; »Če je počilo v Gorenju, je to znamenje, da je 
situacija v vsej državi dramatična«. Redni profesor na ljubljanski Fakulteti za družbene vede dr. 
Miroslav Stanojevič se v prispevku sprašuje, če je 15. september prelomni datum, datum, ko se 
je dokončno zlomil model socialnega partnerstva med delodajalci, delavci in državo? V 
nadaljevanju se mu zapiše še nekaj iskrivih tragičnih misli; »V zadnjih dveh desetletjih se je rast 
plač sistematično upočasnjevala in intenzivnost dela sistematično povečevala. Čim bliže sta bila 
vstop v EU in v območje evra, tem počasnejša je bila rast, delovne obremenitve pa so postajale 
vse večje. Hkrati se je v zadnjih dveh desetletjih prerazporejalo družbeno bogastvo. Kaj je 
prinesla večja intenzivnost dela? Na mikro ravni so se začela sesuvati življenja. Sesul se je 
prosti čas. Sesuvati so se začele družine. Sesuvati se je začela možnost za sivo ekonomijo, 
popoldansko domače delo. Spremenila se je fiziologija vsakdanjega življenja…. 
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• 29. januar 2010  - Objava nadomestnih volitev  v sindikalni podružnici Gorenje TIKI 
• 15. in 16. marca 2010 volitve na sedežu podjetja v Ljubljani, 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• 22-3-2009 na oglasnih deskah objavljeno obvestilo o selitvi (Vabilo za zbor delavcev), ki sem ga 
uspel fotografirati ob obisku. Kasneje v izjavi za medije in na zboru zaposlenih je družba Gorenje 
Tiki delavcem predstavila selitev (dela) proizvodnje v Srbijo sicer brez velikih obljub za ostale 
dele procesa, vendar z jasno zapisano ZAVEZO, da bodo pomagali poiskati delo preostalim! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• 29.03.2010 podana pisna zahteva vodstvu podjetja s strani izvršnega odbora sindikata in članov 
sveta delavcev (Irena Zupan in Dušan Gak) Sklep nadzornega sveta o selitvi proizvodnje ML do 
2.04.2010 in Zapisnik nadzornega sveta o potrditvi selitve proizvodnje ML do 2. 4. 2010 V 
vednost: g. Franjo Bobinac g. Branko Apat,  g. Peter Kobal 

• Začetek aprila posredovana nova vprašanja vodstvu, med drugimi:  Zakaj se je selitev skrivala 
do zadnjega trenutka? Koliko časa bo Tiki na lokaciji v Ljubljani? Gospod Pahor verjetno ni bil 
naključno v Gorenju ravno takrat, ko se je odločalo o usodi Tikija? Zakaj uprava prikriva 
namene in zavaja zaposlene? Ali so se dogovorili, da namerno podaljšajo rok zaprtja Tikija da 
bo takrat v veljavi nov zakon z nižjimi odpravninami in bodo še več zaslužili?  Kaj je planirano s 
Tikijem po drugi fazi selitve? Ali gre za trgovanje? Finančna pomoč SD-ju pri volitvah? 
Odgovorov seveda ni bilo… 

 
• 15.04.2010 Organiziran letni članski sestanek podružnice v jedilnici. Prisotna regijski sekretar in 

odvetnik Igor Pišek, ki sta odgovarjala na številna vprašanja delavcev.  
• 21. april 2010, se je zgodila morda čisto naključna nesreča, kar je bilo v naslovih medijev videti 

takole; »V Ljubljani zagorelo skladišče podjetja Gorenje Tiki« 
• 7. maja 2010 regijska pisarna SKEI preko pisarne Dušana Semoliča pošlje dokument na vlado 

republike Slovenije in na tri ministre pristojne za ta področja; »PETICIJA PROTI SELITVI 
PROIZVODNJE GRELNIKOV VODE IZ SLOVENIJE« Kopija šla tudi na elektronske naslove uprave 
in nadzornega sveta GORENJA d.d. In na medije.  Odgovor pristojnih pričakujeta Svet delavcev in 

 

Predsednica podjetniškega 
sindikata postane Irena Zupan, za 
zaupnike in člane Izvršnega odbora 

podružnice so izvoljeni Mikloška 
Radmila, Crnkić Senada, Krajnčič 

Gregor in Virant Aleksander. 
 

  



Letno poročilo 2010 ReO SKEI LJ in okolica.doc  Stran 16 od 32 

 

sindikat podjetja Gorenje TIKI. (glavni naslovniki so FRANJO BOBINAC, DRAGO BAHUN  in 
NADZORNI SVET, Predstavniki kapitala, dr. Jože Zagožen, predsednik, mag. Peter Ješovnik, član, 
Milan Podpečan, član,  Andrej Presečnik, član, mag. Gregor Sluga, član Predstavniki zaposlenih  
Ivan Atelšek, namestnik predsednika, Peter Kobal, član, Drago Krenker, član,  Krešimir 
Martinjak, član, Jurij Slemenik, član.  

 
• 7. maj 2010 so mediji prejeli Peticijo obupanih delavcev, s pozivom vladi, da naj zastavi svoj vpliv 

in ustavi »selitev slovenske akumulacije v Srbijo« in tako omogoči, ne le delodajalcem, temveč 
tudi delavcem, da krizo preživijo.…Naslov enega od člankov v tem času je bil takle; »Praktično 
sami pripravljajo svoj pogreb«… Selitev je le navidezno koristna odločitev, smo še zapisali v 
Peticiji in kot  argument navedli, da je selitev proizvodnje v Srbijo odločitev tistih skupin in 
posameznikov, ki ne vidijo resničnih posledic svojih ravnanj. Ta ravnanja odražajo egoistične 
kratkoročne interese lastnikov podjetij.  

 
• ODZIV VODSTVA GORENJA NA PETICIJO (v medijih) »selitev na zaposlene ne bo vplivala« 
• 09.06.2010 ob 12 uri je bil sestanek  odbora sindikata, ki je naslovil na upravo predvsem 

ugotovitev, da vodstvo nekontrolirano troši denar in dela na tem, da podjetje uniči.  
• 18. junij 2010 »Gorenje Tiki bo na cesto poslal 306 delavcev« Da se podjetje ne more izkopati iz 

rdečih številk, je po mnenju vodilnih kriv tudi dvig minimalne plače. Okrepili pa bodo 
proizvodnjo v Srbiji. »Od leta 2008 do 2010 je prodaja padla za 40 odstotkov. Močno nas je 
prizadel tudi dvig minimalnih plač, ob tem pa veliko konkurenco predstavljajo tudi cenejši 
kitajski grelniki,« je ozadje za odločitev o prenehanju proizvodnje pojasnil direktor Gorenja Tiki 
Dušan Goršek. Skupščina podjetja bo o začetku postopka rednega prenehanja družbe odločala 
30. julija. KONEC NAVEDKA 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• 2.7.2010 SE OGLASI Predsednik SKEI konference sindikalnih podružnic poslovnega sistema 
Gorenje Velenje Žan Zeba in jo izrazi v dopisu z naslovom SKUPNA SOLIDARNOST do 
zaposlenih v Gorenju TIKI. Če povzamemo na kratko njegove besede, da je nedvoumno realnost 
sindikatov srečevati se s procesi prestrukturiranja (vključno s preselitvami, celo prekomejnimi), 
konkurenčnostjo in drugimi industrijskimi spremembami. Razlogi in situacije preselitev so 
različni, zato SKEI ne more ponuditi »enotnega recepta« delovanja sindikatov za vse primere 
napovedi in dejanske izvedbe preselitev, lahko pa ponudi (in to smo že storili) nekakšen pregled 
iniciativ, ki jih lahko v smislu sindikalne podpore in solidarnosti izvajajo sindikati družb 

 

30. 06. 2010 na direktorja Dušan Gorška 
naslovljena pobuda za pričetek pogajanj za 
odpravnine/odškodnine zaposlenim glede na stanje 
in nivo razpoloženja med članstvom in ostalimi 
zaposlenimi, ki je v velikem razkoraku s takratnimi 
pričakovanji vodstva, predvsem glede stopnje 
potrebnega angažiranja zaposlenih za delo, celo v 
treh izmenah. Vodstvo smo opomnili na dejstvo, da 
če že situacija sili sindikat v podjetju v vlogo 
tolažnika in miritelja strasti, bo moralo le-to v toku 
pogajanj, ponuditi kaj več od edine trenutne 
informacije z naslovom »Pravice in možnosti 
zaposlenih ob prenehanju pogodbe o zaposlitvi 
zaradi prenehanja družbe….« 
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poslovnega sistema na različnih lokacijah – in to še preden je dokončna poslovna odločitev 
sprejeta (vse kasneje je lahko le skupna opredelitev sindikata kot kritika slabe prakse). Strinjam 
se s kolegom Ivanovičem, da z »razvojem proaktivnih, v bodočnost usmerjenih iniciativ v 
socialnem dialogu sindikati skupaj zahtevamo bodočnost podjetij in zaposlitev na dolgi rok 
(investicije uprte v aktivne politike trga dela na vseh lokacijah). Danes, ko je odločitev o 
prenehanju družbe že znana, bomo članom iz sindikalne podružnice Ljubljana nudili pomoč pri 
doseganju dogovora, ki jim bo v največji možni meri blažil posledica prenehanja delovnega 
razmerja. Konec navedka 

• 14. julija 2010 pogajalska skupina naslovi zahteve na direktorja koncerna Franja Bobinca in 
sicer; Pri izračunu odpravnine posameznika se mora upoštevati tri najvišje plače, ki jih je le ta 
prejel v zadnjih 12 mesecih. Znesek odpravnine delavcem naj se podvoji, ker bo predvsem zaradi 
vloženih sredstev in dela zaposlenih na tej lokaciji, v Srbiji lahko delovala nova tovarna, ker smo 
tudi zato imeli delavci v Ljubljani slabši socialni položaj, kot bi ga lahko imeli sicer…. Predolgo 
smo bili pripravljeni delati za minimalne dohodke in se odrekati višjim plačam, ne da bi vedeli 
da to počnemo prav zato, da se je lahko gradila tovarna v Pazovi. Soustvarjali smo veliko 
premoženje v Ljubljani, ki ga bodo lastniki prodali, torej smo do dvojne odpravnine več kot 
upravičeni!. Odgovore pričakujemo takoj po skupščini to je po 30. 07. 2010. 

• Dne 16.8.2010  je potekal sestanek med predstavniki zaposlenih Gorenja Tiki in zastopniki 
lastnikov  Gorenja d. d. in sicer na temo zahteve o višini odpravnin ob likvidacij podjetja. 

• OBVESTILO ZA MEDIJE: »Gorenje Tiki je marca letos napovedalo, da bo del proizvodnje 
grelnikov vode iz Ljubljane preselilo v srbsko Staro Pazovo, kjer je podjetje novo tovarno 
zgradilo pred tremi leti. Ta selitev naj po zagotovilih vodstva družbe na zaposlene v 
Ljubljani ne bi vplivala, saj je njen namen predvsem zniževanje stroškov in povečanje 
dobičkonosnosti, ki zagotavlja nadaljnji razvoj Gorenja!« KONEC NAVEDKA  

• Mi pa dodajamo komentar Tikijevcev; »Danes, ko to ni več samo del proizvodnje, pač pa kar cela 
tovarna, kaj nam še lahko pomeni dobičkonosnost matičnega Gorenja, ki nas je zavrglo kot 
smeti. Ne verjamemo, da so se samo od marca do junija 2010 razmere toliko poslabšale in 
posledično pokopale še preostali del proizvodnje grelnikov vode….« 

• In še zadnji zapis…. 
• V slovo 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gorenju-Tiki v slovo! 
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P o k o j n i n s k a  r e f o r m a  j e  n u j n o  p o t r e b n a ,  v e n d a r  n e  k a k r š n a k o l i ,  
v e n d a r  j e  v l a d a  v s e e n o  p o s l a l a   v  p a r l a m e n t  n e u s k l a j e n  p r e d l o g …  
22.3. 2010 se je začel ogorčen boj za javno mnenje v zvezi s pokojninsko reformo… 
Boj za pokojninsko reformo se nadaljuje z nezmanjšano silovitostjo, bi lahko rekli… 
http://www.zadostojanstvo.org/  
 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
P o m e m b n e j š i  d o g o d k i  p o  n e k a t e r i h  p o d j e t j i h  
 

LAJOVIC TUBA – S pomočjo delavske peticije smo uspeli izsiliti socialni dialog v podjetju!  Problem 
je bil, da se dolgo sploh ni dalo priti do vodstva, še posebej ker sem bil zunanji predsednik sindikalne 
podružnice. Morda je teh nekaj skupnih sestankov z vodstvom in svetom delavcev, botrovalo prav 
temu, da je lastnik iz Avstralije zamenjal direktorja Milana Grudna. V nadaljevanju je prišlo do dialoga 
in podpisa sporazuma, ki je sicer dvignil minimalno plačo, vendar smo nasedli obljubi, da bo do 
novega sistema nagrajevanja prišlo že do konca leta 2010. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZAČENJA SE JAVNA RAZPRAVA 
O POKOJNINSKI REFORMI – VAŠ 

SINDIKAT POTREBUJE VAŠO 
AKTIVNO PODPORO V 

POGAJANJIH ZA PRAVIČNO 
REFORMO! 
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1. oktobra 2010 smo skupaj z vodstvom SKEI Slovenije organizirali tiskovno konferenco. Po naši 
oceni se  finančna in gospodarska kriza navkljub optimizmu vlade in posameznih ekonomskih 
svetovalcev, še vedno poglabljala in ji ni bilo videti konca. Podjetja kovinske in elektroindustrije 
Slovenije so na udaru že ves čas krize. Novinarjem, ki jih je prišla le peščica, smo želeli pojasniti naš 
pogled na ukrepe vlade v prizmi zakonskih sprememb delovne zakonodaje ter pogled predstavnikov 
sindikata iz podjetij, ki so najbolj na udaru krize. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Utrinki s pogajanj v podjetju 
Leto 2010 je prineslo tako težko pričakovani 
SOCIALNI DIALOG v podjetje Lajovic Tuba.  
Letos se zgodba z novim sindikatom 
verjamemo še bolj uspešno nadaljuje z 
novim direktorjem mag. Jožetom Banom. 

� 
Kdo so bili aktivisti Tube v teh letih: 
Člani Izvršnega odbora podružnice so bili 
Momčilović Dragan, ki je 29. 9. 2009 izstopil 
iz sindikata, Glogovšek Damjan, Hernčič 
Zlatko, zunanji predsednik, Mijucić Dušica, 
Samardžija Milica in Turk Peter.  
Mijucić Dušica je opravljala še naloge 
blagajničarke podružnice, v bistvu pa je prav 
ona zaslužna, da je sindikat v teh letih sploh 
preživel in deloval. Zato si zasluži vse 
priznanje! 
<  na sliki druga z leve 
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L i k v i d a c i j e  i n  s t e č a j i  i n  s p o r n a  » p r i h v a t i z a c i j a «  v  n a š i  r e g i j i  
 
KOVINARSKA, Vrhnika, v letu 2010 so likvidirali podjetje in delavce prezaposlili v novoustanovljeno 
podjetje AUTOCON PE Vrhnika, ki dela v istih prostorih isti program. Vsi delavci so dobili ponudbo, 
da se v primeru podpisa izjave, s katero se odrekajo odpravnini, lahko prezaposlijo v novo podjetje! 
Večina delavcev je to nezakonito in pravno sporno ponudbo sprejela, kljub drugačnemu nasvetu 
pravne službe na regiji. Zaenkrat drugih informacij nimamo. Če je šlo še za eno slamnato podjetje, ki 
se bo skušalo izogniti obveznostim do delavcev, bo to pokazal čas… 
 

U s t a n o v l j e n a  j e  b i l a  n o v a  s i n d i k a l n a  p o d r u ž n i c a  I M K O  P R O J E K T   
Kratkotrajno zatišje in prebujeno upanje delavcev, da bodo obdržali delovna mesta, je takoj po 
ustanovitvi sindikata oblil kot hladen tuš dopis direktorice tega SLAMNATEGA PODJETJA, ki je točno 
eno leto prebilo na novi lokaciji v Vrbljenah pri Igu v prostorih propadle tekstilne tovarne. Matična 
lokacija na Šlandrovi cesti, se je v tem času spremenila v stekleno palačo.  V teh zapletenih postopkih 
je bil udeležen lastnik v lanskem letu zaprtega podjetja STRENIA oz. ST HAMMER, katerega lastnik je 
Aleš Musar… 
Malo kronologije: vir članek objavljen v tiskani izdaji časopisa Dnevnik dne 21.8.2008 in svetovni 
splet. 
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P o s k u s  p r e n o s a  č l a n s t v a  i z  O O  G r o s u p l j e  p o d  o k r i l j e  n a š e  r e g i j e  
Zveza Svobodnih Sindikatov Slovenije, OBMOČNA ORGANIZACIJA GROSUPLJE je v marcu 2010 
naslovila odprto pismo na vse sindikate dejavnosti. V območno organizacijo je vključenih približno 
polovica članov SKEI, drugo polovico pa predstavljajo člani ostalih dejavnosti.  S sekretarjem za 
regionalizacijo pri SKEI Slovenije Albertom Vodovnikom sva se zato udeležila nekaj sestankov v 
Grosupljem, da bi poskušali najti rešitev za servisiranje članov tega območja, s strani naše pisarne. Po 
pogovoru s sekretarjem za regionalizacijo pri SKEI Slovenije so v pisarni Grosuplje prejeli zagotovilo, 
da se pisarna za člane SKEI v Grosupljem obdrži. Zaenkrat končnega dogovora še ni. 
 
ISKRA SISTEMI Ljubljana – pri njih je glede na ostale Iskre v regiji stanje nespremenjeno. Delajo 
dobro. Obljubljena in izplačana je bila manjša božičnica. Sindikat v podjetju pod vodstvom Zvoneta 
Hižarja se je edini v sistemu ISKRA izboril nespremenjene plače. 
 
Saturnus HELLA Ljubljana – Podjetje razvija in proizvaja izdelke svetlobne opreme najvišje 
kakovosti za avtomobile, in sicer žaromete, meglenke, dnevne luči ter eno in več funkcijske svetilke. 
Je del koncerna Hella, mednarodnega podjetja s sedežem v Lippstadtu v Nemčiji, ki sodi med 50 
najpomembnejših dobaviteljev svetovne avtomobilske industrije in je eno od 100 največjih 
industrijskih podjetij v Nemčiji.  
S 1.1.2010 so že podpisali nov še bolj ugoden aneks k PKP – spodaj je še kratek iskriv odlomek iz 
letnega poročila.. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Regres jim je bil izplačan v najvišji možni višini, prejeli so božičnico. Poslujejo dobro, na trgu gre 
dobro tako proizvodnja kot tudi prodaja novih avtomobilov, zavedajo pa se, da tako dobro verjetno 
ne bo šlo večno. Vsak mesec naredijo več, vendar pa se bojijo, da se bo to enkrat končalo. Poleg redno 
zaposlenih imajo tudi precej agencijskih delavcev, ki jih občasno delno prezaposlijo v podjetje, tako 
da je za najboljše delo preko agencije odskočna deska v redno delovno razmerje. Med njimi so tudi 
mojstri in inženirji. Bojijo pa se nove delavce zaposlovati za nedoločen čas. 
 
HERZ Šmartno je dobil novo vodstvo sindikata, dolgoletni predsednik Kemajl Sinani-Kemo je predal 
dolžnost nasledniku. Regija mu dolguje zahvalo za vztrajnost, ker v tem podjetju ni lahko biti aktivist. 
18. junija smo ob moji prisotnosti realizirali volitve novega vodstva, vendar s strani direktorja do 
konca leta ni bilo odziva na ustrezno predan notifikacijski sklep.  Zdenko Miletić, novi prvi mož 
sindikata bo potreboval močno podporo. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

Prejšnji direktor g. Lazar in Vlado Hajdinjak 
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K I G  i m a  p o n o v n o  p o d r u ž n i c o  S K E I  
Kovinska Industrija Ig je dolga leta imela sindikat, vendar bolj v mirovanju. Po letu in pol brez 
sindikalne organiziranosti se je skupina delavcev pod vodstvom Ivana Zalarja samoorganizirala in 
izvedla opozorilno stavko. Kasneje se je podjetniški Sindikat ob asistenci naše pisarne formiral na 
novo. Želimo mu vso srečo in srčnost vodstva podružnice v boju za osnovne pravice, saj s strani 
vodstva podjetja ni prav veliko naklonjenosti sindikalnemu delovanju. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

L I P  –  L i t o s t r o j s k o  i n v a l i d s k o  p o d j e t j e  
Še ena predčasna zamenjava vodstva podružnice je potekala v najlepšem mesecu pomladi.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Na izrednih volitvah se je predčasno 
poslovil Antun Furjan, dolgoletni 
predsednik, ki se je dolgo boril s trdim 
direktorjem poslanim iz matičnega 
podjetja Cimos iz Kopra. Sam je povedal, 
da ne zmore več.  
To podjetje je vztrajno zavračalo dialog 
vse od neuspešnih pogajanj v letu 2007 in 
2008, ko smo zahtevali da priznajo našo 
»skejevo« kolektivno pogodbo, ne pa 
»gradbeno«. Kar nekajkrat v 3 letih smo jih 
upravičeno prijavili inšpekciji za delo. 
Upamo, da bo nova predsednica Bernarda 
Grašič postavila nov mejnik v odnosih z 
vodstvom. 
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Z a h t e v a l i  s m o  s t e č a j  p o d j e t j a  i n  k a z e n s k o  o v a d i l i  d i r e k t o r j a  
V primeru podjetja Tosin gre le še za eno od tranzicijskih zgodb. Žal so v njej sodelovali tudi 
zaposleni, ki so na prigovarjanje in v stiski pomanjkanja dela, verjeli, da če odidejo prostovoljno na 
zavod, da bodo dobili poplačane vse terjatve, tudi v tem primeru niso upoštevali nasveta ne 
odvetnika ne mene. Zdaj je vložena preko pisarne zahteva za stečaj  in ovadba, ker je v procesu 
dezinvestiranja prišlo do prodaje nepremičnine hčerinskemu podjetju globoko pod tržno ceno. Ker 
gre za eklatantno oškodovanje deležnikov, bi primer v normalni pravni državi moral kmalu  dobiti 
sodni epilog. Pomagal ni ne pritisk medijev, ne javni pozivi ministru in sodišču v Ljubljani. Lastnik 
Tosina je podjetje CPM, katerega direktor Škoberne je zdaj že v Braziliji…. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

L i t o s t r o j  P o w e r - l e t n i  č l a n s k i  s e s t a n e k  S K E I  ( d i r e k t o r  j e  i m e l  g o v o r )  
Vincencij Jakopič je na letnem članski sestanke povabil vodstvo podjetja, ki je predstavil poslovne 
rezultate in obete za naprej. Podjetju gre zaenkrat dobro, je pa država pozabila na nacionalni interes 
energetike in posle dala tujcem. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

Suhoparno obvestilo, delavci so mu 
nasedli in pristali na odhod na Zavod 
za zaposlovanje… 
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F i n a n č n o  p o s l o v a n j e  r e g i j e  ( g i b a n j e  č l a n s t v a )  
 
Ugotavljamo, da regija že četrto leto nadaljuje trend višjih odhodkov kot prihodkov. Razlog je 
predvsem v manjšem prilivu dohodka iz članarine.  V letu 2010 je bilo opaziti prav tako več izstopov 
iz članstva kot vstopov. Vstopov je bilo 200, izstopov pa 468. Vsi člani (17) so odšli iz podjetja 
IMKO Črnuče, Vrbljene, ko je šlo le to v likvidacijo takoj, ko smo objavili rezultat volitev in ustanovitev 
sindikata v tem podjetju.  V tej številki pa še niso zajeti vsi delavci Gorenja TIKI…Prav tako je prišlo 
do znižanja plač in s tem prilivov za dodatnih 10%. 
Ponovno je zabeležen najvišji priliv novih članov in rekord ima spet SKEI DINOS in sicer 31 novih 
članov (čestitke Božu Zeku.) Beležimo 18 vstopov v podjetju HERZ, 9 novih članov v Hella Saturnus, 
Danfoss Trata in Litostroj Power v vsakem po 6 novih članov, 11 novih v Litostroj Jeklo. Največ 
izstopov pa je bilo 10 v podjetju Iskra Sistemi, 8 v Fotoni, 21 v Gorenju Tiki, 21 v podjetju Vega 
International, Kovinarska Vrhnika 24 članov,  26 v Helli Saturnus,  22 v podjetju Vogel-Noot Saturnus, 
9 v podjetju Fipis Ribnica, 14 v podjetju Lajovic Tuba, 19 v podjetju Litostroj Jeklo, 17 v Dinosu, 47 
smo izgubili samoplačnikov, 18 članov je odšlo iz podjetja Litostroj Power, 72 je bilo brisanih iz 
evidence podjetja STRENIA in še 11 jih je odšlo iz Titana Kamnik. V ostalih podružnicah so bile 
spremembe manjše od 5. 
Vsako leto je seznam članstva bolj realen, je pa točnost v največji meri odvisna od ažurnosti 
predsednika podružnice.  
Ponovno smo pisno opozarjali predsednike, da je potrebno sproti urejati članstvo po sindikalnih 
podružnicah (vstopi, izstopi), saj se ugotavlja, da nekatere podružnice prikazujejo večje število članov 
od dejanskega števila članov. To se da ugotoviti tudi iz mesečnih prilivov članarine, ki na prvi pogled 
odstopajo od dejanskega stanja članstva v sindikalni podružnici. To je že tretja taka akcija v treh letih! 
Regijska pisarna na tem mestu opozarja predsednike in zaupnike, da v uradnih zadevah njihovih 
članov veljajo le podatki v članski evidenci na ZSSS, ki je po statutu SKEI edina merodajna za 
uveljavljanje pravic naših članov. To pa je pogoj za priznavanje pravic iz članstva v sindikatu! 
 
N a š e  d o l g o r o č n o  p r e m o ž e n j e  
 
Iz vodstva Delavske hranilnice nam tudi za lani zagotavljajo, da nimajo nobenih tveganih naložb, ki bi 
lahko ogrozila naše delnice. Pravijo da poslujejo zanesljivo, je pa tudi res, da je v bila letu 2010 
dividenda na nivoju preteklih let. Nekaj sredstev imamo varno shranjenih tudi v vezanih depozitih, 
kot stavkovno rezervo. 
 
M n e n j e  r e g i j s k e g a  n a d z o r n e g a  o d b o r a   

• NO predlaga, da se z ZSSS skliče sestanek in zahteva odgovor in pojasnitve glede višine 
najemnine. Nadzorni odbor predlaga, da se zaradi znižanja stroškov ponovno prouči višina 
najemnine poslovnih prostorov na lokaciji Dalmatinova ul. 4, predvsem kaj dejansko obsega 
strošek najemnine, saj regija pisne pogodbe, ki bi to vsebino opredeljevala nima.  Predlaga se 
izvršnemu odboru, da prične pogajanja za morebitno ukinitev/znižanje nekaterih manj 
potrebnih storitev/stroškov iz tega naslova. (v sedanji obliki niti ni razvidno katere vsebine 
pokriva pogodbe z ZSSS) Predvsem je potrebno pridobiti specifikacijo storitev, ki jih izvaja in 
nudi ZSSS v obliki servisnih storitev regijski organizaciji »skozi« plačevanje najemnine. 

• NO predlaga, da odbora ponovno obravnavata spremembo participacije oz. lastne udeležbe 
podružnic, tako pri izobraževanju, kot tudi pri športnih dogodkih v smeri izboljšanja 
finančnega položaja Regijske organizacije SKEI Ljubljane in okolice in s tem k večji finančni 
stabilnosti pri delovanju in ohranjanju regijske pisarne v sedanji obliki.  

• Prioriteta delovanja regijske organizacije (zanjo sta v glavnem zadolžena sekretar in tajnica 
regije) naj še naprej temelji na kvalitetnem servisiranju podružnic in članstva, temelj dobrega 
delovanja sindikata je kvaliteten in odziven servis članom, kakovostne informacije in hitra in 
dobra pravna podpora. Brezplačnemu pravnemu svetovanju članom neposredno s strani 
najetega odvetnika se regija ne sme odreči. 

• Ugotovljeno je, da so dokumenti korektno arhivirani, kompletni ter podpisani s strani 
odredbodajalca in »pokriti« z ustreznimi sklepi. 

• Nadalje še NO ugotavlja, da so tako evidence in tudi način vodenja poslovnih knjig ustrezen in 
zakonit. Stroški so posledica sprejetih sklepov odgovornih oseb in organov. 
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• Nadzorni odbor sprejema na znanje informacijo, da prihodki iz članarine v kratkem ne bodo 
več zadoščala za pokrivanje vseh odhodkov, ki jih nalaga program regije, ali ki so bili 
realizirani v preteklosti. 

 
S o l i d a r n o s t n e  p o m o č i  
 
Planirane postavke zneska za solidarnostno - finančno pomoč v letu 2009 v višini 3.000 € smo na 
predlog članov IO REO povišali na 5.000 €.  
 

Število delavcev prejemnikov 
pomoči 

Število podjetij zaprosilo za pomoč Višina dodeljene pomoči skupaj 

10 6 1.060 € 
 

Podjetje Število prejemnikov Znesek 

1. TITAN, Kamnik 1  50 € 
2. TOSIN, Ljubljana 1 145 € 
3. LITOSTROJ POWER, Ljubljana 1 100 € 
4. Samoplačnik 1 250 € 
5. Samoplačnik 1 145 € 
6. Samoplačnik 1 0 € 
7. GORENJE TIKI, Ljubljana 1 0 € 
8. Samoplačnik 1 0 € 
9. Samoplačnik 1 250 € 
10. SKEI Mladi 1 120 € 

 SKUPAJ: (€) 10 1.060 € 
 
Glede na to, da se kljub večkratnim opozarjanjem še vedno dogaja, da prihajajo na regijo, v 
obravnavo, nepopolne vloge, smo na IO ponovno sprejeli sklep, da je potrebno sindikalne podružnice 
obvestiti, da se nepravilno izpolnjene ali nepopolne vloge na sejah IO ne bodo več obravnavale. Vsaka 
vloga, mora biti najprej obravnavana v posamezni sindikalni podružnici in šele nato na nivoju IO ReO 
SKEI Ljubljane in okolice. V  primeru, da sindikalna podružnica iz upravičenih razlogov nima lastnih 
denarnih sredstev za dodelitev solidarnostne pomoči svojim članom, naj to na vlogi tudi jasno 
navede. Nekateri prosilci vztrajno hodijo po pomoč mimo podružnice, vendar regijski Pravilnik jasno 
govori o tem, da je potrebno posameznika obravnavati in predlagati pomoč s strani predsednika 
pisno. 

 
P r o g r a m  r e g i j e  2 0 1 1  
Postalo je jasno, da je potrebno povedati državi, da je dovolj takega kapitalizma, in da je morala ljudi 
v Sloveniji močno padla.  
1. Organizacija članstva v podružnicah je postal bistvena ali celo ena od ključnih dejavnosti pisarne. 
2. Glavni poudarek programa regijske organizacije mora biti še naprej uveljavljanje pravic iz 

kolektivnih pogodb SKEI, obiskovanju podružnic, promocija sindikalnega gibanja in 
izobraževanje članov.  

3. Ker je primerno in strokovno organiziranje članov dejansko višja stopnja, kot le deklarativno 
zavzemanje za pridobivanje novih članov, se moramo temu prilagoditi in izboljšati organizacijske 
prijeme in metode vodenja ljudi.  

4. Izobraževanje o pomenu gibanja in zgodovinskih temeljih je nujno, ker se v boljšem razumevanju 
sindikalnega aktivizma, tovarištva in solidarnosti, gradi zaupanje med delavci. Le ti pa se takemu 
sindikatu raje pridružijo in vanj pristopijo. Praviloma član vstopa najprej v podjetniški sindikat, 
šele potem je zaznan in prepoznan pomen krovne organizacije. Ta je šele čez določen čas  
pravilno razumljen. Potencialni člani morajo koristi članstva videti najprej v ožjem delovnem 
okolju, saj tiste daleč od nas manj opazimo in se jih ne zavedamo takoj. 

5. Prav to nezavedanje koristi in prednosti članstva, nas ovira pri odločanju ali bi postali člani ali ne.  
6. V regijski organizaciji smo prepoznali dejstvo, da je privlačnost naše organizacije potencialnemu 

članu bistvena na nivoju podružnice in je zato ta privlačnost in prijaznost temelj za morebitno 
odločitev posameznika ali bo vstopil v članstvo.  To pa je v resnici najbolj odvisno od 
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predsednice/predsednika. Saj prav on /ona  na začetku postopka poskrbi tako za informiranje, 
kot za vključitev člana v podjetju! Torej so ti nivoji v našem sindikatu ključni za uspeh 
organizacije v celoti! 

7. Še naprej ostaja izjemno pomembno brezplačno svetovanje s strani lastnega odvetnika v delovnih 
in socialnih sporih. Razpršitev informiranja v vse pore članstva, drugi načini informiranja, 
okrepitev že pričetega sodelovanja z inšpekcijami za delo in mediji, racionalna poraba članarine, 
prenašanje znanja na člane, pridobivanje mladih članov ter športno in kulturno udejstvovanje. 

 
O r g a n i z a c i j a  i z o b r a ž e v a n j  v  l e t u  2 0 1 0  
Pripravili smo  strokovno usposabljanje aktivistov na Krku, naj govorijo predvsem slike, ki povedo 
več kot tisoč besed… 
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ŠPOR T V S IN D IK A TU SK E I  

1 6  z i m s k e  i g r e  S K E I  -  Š t a j e r s k a  2 0 1 0  T r i j e  k r a l j i  n a  P o h o r j u   
V februarju se je manjša delegacija smučarjev in tekačev iz naše regije udeležila odlično organiziranih 
zimskih športnih iger v organizaciji Štajerske regije. Minibus z malo več kot 20 udeleženci nas je 
popeljal na Tri kralje na Pohorju.  Vidnejših športnih rezultatov sicer nismo dosegli, smo se pa kot 
družba imeli prijetno, tako da bi na tem mestu povabil vse, ki bodo v prihodnje imeli možnost, da se 
pridružijo organiziranim oblikam športnih tekmovanj, ki jih pripravlja tako SKEI Slovenije, kot 
posamezne regije in seveda tudi naša. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9 .  r e g i j s k o   š p o r t n o  s r e č a n j e  –  Š E N T V I D  2 0 1 0   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Na 9. regijskem tekmovanju - 
Šentvid 2010 smo tekmovali v 
malem nogometu,  v Pikadu, ženski 
odbojki na mivki in tenisu. Kljub 
slabemu vremenu je tradicionalno 
druženje razveselilo veliko članov 
obeh spolov. Na slikah je športna 
komisija v razširjeni sestavi pri 
pripravi organizacijske strategije 
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Š p o r t n a  k o m i s i j a  R e O  S K E I  L j u b l j a n e  i n  o k o l i c e  i n  R D  B I S T R I C A ,  
D o m ž a l e  s t a  2 8 .  8 .  2 0 1 0  o r g a n i z i r a l i  1 .  r e g i j s k o  r i b i š k o  š p o r t n o  
t e k m o v a n j e   
Goran, predsednik športne komisije ReO SKEI Ljubljane in okolice, je pripravil tekmovanje na ribniku 
v Radomljah - Črnelo 2 . bilo je prijetno srečanje, ne glede na to, da so zaradi varčevanja večino 
stroškov pokrile podružnice sindikatov, ki so sodelovali.  
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Z a k l j u č e k  
 
Domislica, da skoraj vsak, ki se preživlja z delom, v resnici dela za nekoga drugega, opisuje 
pojav, ki bo živ vsaj dokler bo trajalo človeštvo.  Vedno bo obstajala želja nekoga, da uživa 
sadove drugih! 

• Torej je tudi ustanavljanje sindikata neizbežno.   
• Vselej, ko obstajata dve skupini ljudi z različnimi interesi.  
• Interes delodajalca je dobiti več dela za čim manjšo ceno, na drugi strani pa delavci 

pričakujejo dostojne plače za svoje delo! 
Mnogi delavci so se na izkušnjah naučili, da ko nastopajo sami, ne morejo veliko doseči za svojo 
lastno zaščito pred škodljivimi postopki delodajalca (odpuščanje, …), niti ne morejo veliko doseči v 
zagotavljanju boljših delovnih pogojev, ali celo v boju za zakone, ki ščitijo delavce. Tovarniški zidovi 
skrijejo marsikatero krivico in še kaj hujšega!  
Delavec je namreč zelo odvisen od svoje plače oziroma svoje službe, ki mu je lahko dana ali odvzeta 
ob vsaki samovolji delodajalca. Tako delavec čedalje bolj postaja odvisen od dobre volje delodajalca 
in ni več svobodna oseba, saj mora služiti delodajalcu ali stradati. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Poročilo pripravil Zlatko Hernčič 
 Sekretar Regijske organizacije 

SKEI Ljubljane in okolice 
 
 
 
 

Potrebno je povedati na glas, da imamo dovolj! 
Vsak delavec mora imeti svoj osnovni set delavskih pravic!  
Sprejem zakona o Malem delu je po mojem mnenju največja napaka v novi slovenski parlamentarni 
praksi, poleg sprejemov zakonov o pomoči bankam za tajkune, pomoči Grčiji in o »izbrisanih«. 
Ljubljana, 5. 10. 2010 Poudarki s posveta z zaupniki sindikata SKEI v Ljubljani z naslovom, 
»Aktualna dogajanja v zvezi s spremembami delovnopravne zakonodaje« - Zlatko Hernčič 
Objavljeno na spletni strani http://socialnidialog.si  
 

Spoštovane poslanke in poslanci, 
zavedati se je treba, da živimo v 
globalnem svetu, da je Slovenija 
članica Evropske Unije. Slovenija ni 
zaprto gospodarstvo. Slovenija in 
slovenska podjetja konkurirajo na 
trgu s kitajskimi podjetji, ki nimajo 
nobene socialne komponente.  
 
Darja Radić, državna sekretarka na 
Ministrstvu za finance ob obravnavi 
predloga Zakona o delitvi dobička v 
Državnem zboru RS 

• Sreča te naredi prijetnega 
• Izkušnja te naredi močnega 
• Žalost iz tebe naredi človeka 
• Neuspeh te naredi ponižnega 
• Edino upanje te potisne k 

uspehu in napredku 
 
Zgornje misli nam je poslala Radmila 
Mikloška, planerka, ki je svoja najboljša 
leta pustila v podjetju Gorenje TIKI, 
dokler ga niso pokopali… 

DVA POGLEDA NA 
SVET STA V 
SLOVENIJI, VSAK STA 
DEL ČISTO SVOJEGA 
SVETA. 
 
Le, da je eden od njiju  
izgubil stik z 
realnostjo! 

 

Boj za oblast, ali bolje rečeno za večji vpliv na delovnem mestu, ni samo 
vprašanje poštenega plačila ali delovnih pogojev. Gre predvsem zato, kdo 
ima vpliv in kdo je resnični gospodar na področju najpomembnejših 
družbenih odločitev!   
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ISKRICE  
 
� Potrebujemo Nov družbeni dogovor 
� Vehementno so šli preko opozoril- Poslanci so predlog zakona o malem delu poslali v 

nadaljnjo obravnavo…STA 
� Realen problem je politična korupcija-Goran Klemenčič 
� Se bo v Evropi zaradi krize ponovilo leto 1968? Grčija, Španija 25. februar 2010 
� Pismo slovenski javnosti ali sprenevedanje slovenske politike-Tomaž Hanžek 
� PAHOR Samo poskus razprave o njegovih temah= HUMUS SOCIALNE DEMAGOGIJE - 

borec proti slovenskim različicam vladnih norosti, sociolog in poet Matjaž Hanžek pa 
pravi »da je socialna demagogija zmerljivka trdih neoliberalcev takrat, ko nimajo več 
argumentov za svojo neoliberalno demagogijo.« 

� Ženske bodo največje žrtve pokojninske reforme 
� Sreče človeku ne more dati niti država, niti sistem, niti politična stranka-Kardelj 
� Uprava NLB bo morala poročati o slabih naložbah 
� Kdo se boji zunanje revizije NLB? 
� Reforma ali pa ne bo pokojnin 
� Zakaj je v Sloveniji gospodarski kriminal vrednota? Stanislav Kovač 
� Kaos v Pahorjevi vladi  
� Financial Crisis Report Spreads Blame Far and Wide for Meltdown 
� Malo delo, večja pravičnost -  Jože P.Damjan 
� Moramo ustvariti konkurenčne pogoje za delavce in podjetja za tekmovanje v vedno bolj 

konkurenčnem trgu- Portugalska ministrica za delo Helena Andre 
� V tem trenutku se podira in na novo gradi temelje Evropskega socialnega modela 
� Na poti h kruti socialni državi 
� Kose so nabrušene, klas je dozorel 
� Sindikati ne rušijo države, ampak jo stabilizirajo- dr. Miroslav Stanojević 
� Veseli se šihta in ne penzije! 
� Učinkovitost je samo v ravnovesju- Stephen Covey 
� Strategije za manipulacijo prebivalstva s pomočjo množičnih medijev- Noam Chomsky 
� Dandanes težko je postati heroj, Ker delavski razred izgublja svoj boj-Tomaž Domicelj 
� MREŽA ZA SOCIALNO DRŽAVO 
� Dejstva o malem delu – primer Nemčije 
� Kakšne so realne razmere delavk in delavcev v Sloveniji?- Peta raziskava EUROFOUND-a 

o delovnih pogojih delavcev v EU 
� Role and Functions of the Trade Unions- V. I. Lenin objavljeno 12. januar 1922 
� A Ladder of Citizen Participation - Sherry R Arnstein 
� Domovina je ena nam vsem dodeljena, in eno življenje in ena smrt-GROBNICA 

NARODNIH HEROJEV, del vklesanega napisa 
� YOUR BOSS WILL HATE THIS BOOK - THE TROUBLEMAKER’S HANDBOOK Jane 

Slaughter, editor 
� A Socialist Alternative By Dan La Botz - Socialist Party candidate for the U.S. Senate from 

Ohio 
� SAMOORGANIZIRANO DELAVSTVO JE MOČNEJŠE KOT VSAK SINDIKAT! Izjava za javnost 

ob sindikalnih protestih 28. novembra 2009 
� Seznam poslancev Državnega zbora Republike Slovenije – ČRNA LISTA 
� Ko se je prvič zbrala skupina delavcev, da bi svojemu šefu povedala,.. Troublemaker’s 

Handbook 2 
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